
Misli o
današnji
mladini

Jaz in moja generacija. Kakšni smo?
Mar smo res tako zelo drugačni od vseh
pred nami? Vprašanja se nehote nizajo
marsikomu izmed nas. saj se vse prepo-
gosto krhajo vezi in odnosi med mladimi
in starejšimi. Pa vendar, zakaj?

Nihče se ne zna in ne more več pogo-
varjati odkrito, posvetiti delček svojega
časa bližnjemu, sogovorniku; vse preveč
hitro nam minevajo dnevi in se ne zave-
damo, koliko mostov podiramo za seboj.
Na teh mostovih pa rastejo prijateljstva,
tajna in iskrena, a žal jih nočemo odkri-
vati.

A je le lepo biti mlad, poln veselja,
upanja...

To trdijo tisti, ki jim je mladost že od-
cvetela, pa se z mislijo vračajo nazaj, in
tisti, ki jo živimo danes, pa čeprav mnogo
prehitro. Nekega dne se zamisliš: kaj ti
prinaša cesta mladosti in odgovor je
preprost — iskanje novih sreč in ciliev in
spoznavanje sebe v svetu. Zato fahko
rečem, da se ne razlikujemo mnogo od
predhodnih generacij, kajti še znamo ču-
titi topel stik roke, nasmehniti se sočlo
veku, vzradostiti se ob poglodu na
sončni zaton in dojeti melodijo vetra.
Vendar pa jo živimo vsak zase, vsak v
sebi, v današnjem času in zunaj jutriš-
njega dne.
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